

# SQMI Seasonal F

新航及胜安航空季节

销售日期：2020年4月

旅行日期：2020年4月

Fare Sheet

市性 散客价单

月7日起

月7日起





9.6 出票儿童时Fare Basis后需要加“NN”，否则将按成人票价计算。如：M13CNRN。  
 When issuing infant fare, a suffix "NN" must be added to the Fare Basis, otherwise it will be computed as adult fare. E.g. M13CNRN.  
 9.7 若在出票时同时加婴儿附加费，在票上应包含婴儿附加费。  
 Please indicate "baby meal" while making flight booking otherwise SQ will not prepare relevant special meal onboard.  
 9.8 儿童附加费“\_童返SSR\_CHILD\_SO\_HK1DDMMYY”格式输入儿童出生信息后才能预定儿童餐食。  
 child meal.  
 婴儿预订时，票上SSR\_INFT\_SO\_HK1DDMMYY格式输入婴儿出生信息后才能预定相关婴儿摇篮等服务。  
 SSR\_INFT\_SO\_HK1DDMMYY format is requested to input infant's birthday information to ensure successful reservation of infant bassinet and infant meal.  
 9.9 婴儿附加费(Child) 不能退还或修改。  
 No penalty for change / refund fee for infant without seat.

10 **学生票价及额外行李**  
**Student Fare and extra baggage**  
 10.1 从SQ/MH中国大陆站点出发并持有Y/B/E舱机票的留学生将可额外携带15公斤行李持有MH/W舱机票的留学生将可额外携带10公斤行李(不含婴儿行李)。直接转机  
 出国际 机票上仍适用本国的行李限额。  
 Passengers studying abroad and departing from SQ/MH China points are entitled to extra 15kg baggage allowance for Y/B/E RBDs, 10kg baggage allowance for MH/W RBDs.  
 10.2 学生国际行李仅限中国大陆至目的地的航程。回程无学生额外行李。  
 Extra baggage applies to outbound journey from mainland China only. No extra baggage is offered for return sectors.  
 10.3 学生票价适用于成人票价。无儿童折扣。适用于学生票。  
 Student apply normal adult fare, not applicable for child discount. No student fares off from NS18.  
 10.4 非学生机票的乘客和代理必须将学生签证复印留底以备查。  
 Please keep the proof of student identity for check both for pax and agent.

11 **GV价格**  
**GV Fares**  
 11.1 GV2/GV4/GV6的价格最少2.4或6成人乘客。要求所有乘客必须同去同回。  
 GV2/GV4/GV6 fares require a minimum of 2 or 6 adults respectively. All pax must travel on the same itinerary, on outbound & inbound segments

12 **返回出发地以外航站**  
**Return to other points**  
 12.1 回程机票的航站除中国大陆新加坡航站外，票价根据两个航站至目的地的价格，使用1/2 RT票价计算方法计算。  
 For return to a different SQ/MH Mainland China station, fares will be calculated on 1/2 RT basis of both stations' fare to the destination.  
 12.2 返回东亚区(香港、台湾、日本和韩国航站)，将适用以下附加费。  
 For return to Hong Kong, Taiwan, Japan and Korea, the following surcharges will apply.  
 返回东亚区(香港、台湾、日本和韩国航站)，无论在出发还是换开客票时，附加费手工计算。  
 Return to N. Asia points, surcharge has to continue to be manually priced.

航程 Return to:	经济舱附加费 Surcharge for Economy/Premium Economy	商务/头等舱附加费 Surcharge for Business/First/Suite
香港 Hong Kong	无附加费	无附加费
台湾 Taiwan	CNY500	CNY1,000
日本 Japan	CNY1,000	CNY2,000
韩国 Korea	CNY1,000	CNY2,000

13 **停航附加费**  
**Stopover surcharge**  
 13.1 以下行程收取停航附加费CNY500:  
 Stopover surcharge of CNY500 applies to following itineraries:  
 前往 LAX 停留在 ICN vv  
 前往 LAX 停留在 NRT vv  
 前往 JFK 停留在 FRA vv  
 前往 MAH 停留在 MAN vv  
 前往 SFO 停留在 HKG vv  
 前往 ARN 停留在 DME vv  
 前往 WLG 停留在 MEL vv

14 **旺季附加费**  
**Peak period surcharge**  
 14.1 以下时段从中国大陆SQ/MH站点出发的所有行程收取旺季附加费(CNY)。限于经济与优选经济舱的如下舱位: STPYBEMHWQNK  
 Peak period surcharge(CNY) applies to the following periods, based on outbound departure date from SQ/MH mainland China points. Limited to Economy and Premium Economy Class : STPYBEMHWQNK

节假日 Peak Period	出发时间 Outbound dates	上海出发 ex-PVG	广州出发 ex-CAN/SZX
春节 CNY (2020)	19 JAN 20 - 28 JAN 20	1200	1200
十一黄金周 Golden Week (2019)	28 SEP 19 - 03 OCT 19	1200	800
十一黄金周 Golden Week (2019)	28 SEP 20 - 03 OCT 20	1200	800

节假日 Peak Period	出发时间 Outbound dates	曼谷出发 ex-MCN
春节 CNY (2020)	23 JAN 20 - 27 JAN 20	600
十一黄金周 Golden Week (2019)	28 SEP 19 - 02 OCT 19	300
十一黄金周 Golden Week (2019)	28 SEP 20 - 02 OCT 20	300

14.2 以下时段从中国大陆SQ/MH站点北京出发的所有行程收取旺季附加费(CNY)。限于经济与优选经济舱的如下舱位: STPYBEMHWQNK  
 Peak period surcharge(CNY) applies to the following periods, based on outbound departure date from SQ/MH mainland China points. Limited to Economy and Premium Economy Class : STPYBEMHWQNK

节假日 Peak Period	出发时间 Outbound dates	北京出发 ex-PEK
春节 CNY (2020)	19 JAN 20 - 28 JAN 20	1200
十一黄金周 Golden Week (2019)	28 SEP 19 - 03 OCT 19	1200
十一黄金周 Golden Week (2019)	28 SEP 20 - 03 OCT 20	1200

15 **周末附加费**  
**Weekend surcharge**  
 15.1 以下时段从上海出发的所有行程收取周末附加费(CNY)。限于经济舱的如下舱位: YBEMHWQNK  
 Weekend surcharge(CNY) applies to the following periods, based on outbound departure date from SHA. Limited to Economy Class : YBEMHWQNK

周末 Weekend	出发时间 Outbound dates	上海出发 ex-PVG
周末 Weekend 2018, 2019	DOP 5,6,7	300

16 **VK舱位关闭时间**  
**Seasonal VK Blackout dates**  
 16.1 从中国大陆SQ/MH站点出发的所有行程的VK舱位全年关闭。16.2: 例外的时间段除外。  
 With the exception of 16.2 stated, seasonal VK inventory closure rule will be lifted from 01 Jun 18.  
 16.2 以下时段从中国大陆SQ/MH站点出发的所有行程的VK舱位将关闭。  
 Seasonal VK Blackout dates applies to the following periods, based on outbound departure date from SQ/MH mainland China points.

2020	ex-BJS	ex-SHA	ex-CAN/SZX	ex-ZMN	ex-CTU	ex-CKG
圣诞节 Winter Holiday	-	-	15 JAN 20 - 02 FEB 20 (Structural) / 03 FEB 20 - 11 FEB 20 (Tactical)	-	-	-
暑期 Summer Peak CNY	12 JUL 20 - 22 AUG 20	22 JUN 20 - 22 AUG 20	22 JUL 20 - 22 AUG 20	2 JUL 20 - 16 JUL 20	Not applicable	12 JUL 20 - 22 AUG 20
十一黄金周 Golden Week	-	-	28 SEP 20 - 03 Oct 20	-	-	-

17 **提前预订与出票**  
**Advance reservations ticketing**  
 17.1 从中国大陆SQ/MH站点出发的所有行程的舱位及相对应的目的地区域如下:  
 Advance reservations applies to the following RBD and route region.

前往目的地 目的地 RBDs	新加坡/东南亚地区 SIN / SEA	澳洲/新西兰地区 SWP	东亚/澳洲地区 WAA	欧洲地区 EUR	美国地区 AME
D13CNRT	14	-	-	-	-
PT3CNK3 / PT3CNK3	30	30	30	-	-

18 **最低及最长停留**  
**Minimum & Maximum Stay**  
 18.1 从中国大陆SQ/MH站点出发至新加坡及东南亚目的地的航班将最短停留2天。其他舱位及目的地区域没有限制。  
 Min 2 day stay for Y class to SIN/SEA. No Min stay restriction for other RBDs and route region.  
 18.2 从中国大陆SQ/MH站点出发至所有其他目的地的最长停留如下表。  
 Max stay applies for all route region, refer table below.

航程 RBDs	SIN / SEA		SIN / SEA		美国区 SWP/WAA/ EUR/ AME		NA	
	最低停留MIN	最长停留MAX	最低停留MIN	最长停留MAX	最低停留MIN	最长停留MAX	最低停留MIN	最长停留MAX
A	-	1Y	-	1Y	-	1Y	-	1Y
Z	-	1Y	-	1Y	-	1Y	-	1Y
C	-	1Y	-	1Y	-	1Y	-	1Y
J	-	3M	-	3M	-	6M	-	6M
U	-	1M	-	1M	-	1M	-	1M
D	-	1M	-	1M	-	1M	-	1M
S	-	1Y	-	1Y	-	1Y	-	1Y
T	-	6M	-	6M	-	6M	-	6M
P	-	3M	-	3M	-	3M	-	3M
R	-	-	-	-	-	-	-	-
L	-	-	-	-	-	-	-	-
Y	-	1Y	-	1Y	-	1Y	-	1Y
B	-	6M	-	6M	-	1Y	-	6M
E	-	3M	-	3M	-	1Y	-	6M
M	-	2M	-	2M	-	6M	-	3M
H	-	2M	-	2M	-	6M	-	3M
W	-	2M	-	2M	-	6M	-	3M
Q	-	1M	-	1M	-	3M	-	1M
N	-	1M	-	14D	-	3M	-	14D
V	2D	1M	2D	14D	-	3M	2D	14D
K	2D	1M	2D	14D	-	-	2D	14D

19 **ADM罚款**  
**ADM Penalty**  
 19.1 所有行程每段ADM中将另外加收人民币100元的罚金。  
 A additional penalty of CNY100 is charged for every ADM issued to agent.

\*\* 详细没有的条款，请参考总则，总则适用于所有舱位及票类。  
 Please refer "General Fare Conditions" for clarification. General Fare Conditions apply to all SQ/MH fares.